親愛的朋友:

東華三院聯同852電影有限公司將於2015年4月6日(星期一) 假香港灣仔會議展覽中心舉行《全力扣殺》慈善首映,為「東華三院 體藝精英學生支援計劃」籌募經費,以支援在體育及藝術發展方面有 潛質及優越表現的學生。懇請各界善長踴躍購票或出任大會贊助人, 共襄善舉。

與親朋好友欣賞充滿正能量的勵志電影之餘,一起分享助 人的快樂,大家又豈能錯過?如蒙 襄助,敬請於3月23日前擲還捐 助表格,與我們攜手造福社會!

Dear friends,

Collaborating with 852 Films Limited, a Charity Gala Premiere for the 《Full Strike》 will be staged on Monday, 6 April 2015, at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre to raise funds for the TWGHs "Support Scheme for Elite Sport and Art Students". We earnestly ask for your support by donating to redeem Honor Tickets of the Premiere or to become one of our Patrons.

We sincerely hope that through enjoying such a wonderful and positive movie together with your friends and family, you will at the same time share the happiness of helping the needy. Please act now and show your support for the betterment of the community by returning the completed donation form to us before 23 March.

何起

何超蕸 Ms. Maisy HO

籌委會主席暨^{*} 甲午年東華三院第一副主席 Organizing Committee Chairman cum 1st Vice-Chairman, Board of Directors 2014-15

施榮恆 Mr. Ivan SZE

甲午年東華三院主席 Chairman, Board of Directors 2014-15